

Note: Beneficiary Owner Identification Code(s) are codes provided by brokers via CCASS.

Since applications are subject to personal information collection statements, beneficial owner identification codes displayed in the sections headed "Results of Applications Made by White Form eIPO" and "Results of Applications Made by Giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS" are redacted and not all details of applications are disclosed in this announcement.

The list of identification document number(s) in this announcement is not a complete list of successful applicants since only successful applicants whose identification document numbers are provided by CCASS are disclosed. Applicants with beneficial names only but not identification document numbers are not disclosed due to personal privacy issue as elaborated above. Applicants who applied for the Offer Shares through their brokers can consult their brokers to enquire about their application result.

Identification document numbers shown in the sections headed "Results of Applications Made by White Form eIPO" refer to Hong Kong identity card numbers whereas those displayed in the section headed "Results of Applications Made by Giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS" are provided by brokers via CCASS. Therefore, some of the identification document numbers shown in these sections are different in nature.

附註：實益擁有人識別碼乃由經紀透過中央結算系統提出申請所提供的識別碼。

由於申請須遵守個人資料收集聲明，「以白表eIPO提出申請的配發結果」及「透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示提出申請的配發結果」等節所示的實益擁有人識別碼乃予以編纂，且並未於本公告中披露所有申請詳情。

由於僅披露由中央結算系統提供其身份證明文件號碼的獲接納申請人，故本公告中的身份證明文件號碼清單並非獲接納申請人的完整清單。僅擁有實益姓名但無身份證明文件號碼的申請人因下文所述的個人私隱而不予披露。透過彼等經紀申請認購發售股份的申請人可諮詢經紀查詢彼等的申請結果。

「以白表eIPO提出申請的配發結果」等節所示的身份證明文件號碼指香港身份證號碼，而「透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示提出申請的配發結果」一節所示的該等號碼乃由經紀透過中央結算系統提供。因此，該等節所示的個別身份證明文件號碼在本質上有所不同。

Results of Applications Made by Giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS

The followings are the Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) (where supplied) of wholly or partially successful applicants made by giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS and the number of Hong Kong Offer Shares conditionally allotted to them. Applicants who have not provided their Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) are not shown.

透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示申請的配發結果

以下為透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示申請而全部或部份獲接納的申請人的身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註),如有提供,及彼等獲有條件配發的香港發售股份數目。如申請人未有提供身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註),其結果將不會顯示。

Table with 4 columns: Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note), No. of Shares allotted, 身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註), and 獲配發股份數目. Contains application data for 001021033 through 0G359900A.

Table with 4 columns: Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note), No. of Shares allotted, 身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註), and 獲配發股份數目. Contains application data for 0K2008661 through 13092219.

The followings are the Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) (where supplied) of wholly or partially successful applicants made by giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS and the number of Hong Kong Offer Shares conditionally allotted to them. Applicants who have not provided their Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) are not shown.

透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示申請的配發結果

以下為透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示申請而全部或部份獲接納的申請人的身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註),如有提供,以及彼等擁有條件配發的香港發售股份數目。如申請人未有提供身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註),其結果將不會顯示。

Table with 3 columns: Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note), No. of Shares allotted, and 身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註). Includes various alphanumeric codes and share counts.

Table with 3 columns: Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note), No. of Shares allotted, and 身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註). Includes various alphanumeric codes and share counts, with a note for one entry: ***N0***67***94.

Results of Applications Made by Giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS

The followings are the Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) (where supplied) of wholly or partially successful applicants made by giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS and the number of Hong Kong Offer Shares conditionally allotted to them. Applicants who have not provided their Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) are not shown.

透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示申請的配發結果

以下為透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示申請而全部或部份獲接納的申請人的身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註)(如有提供)及彼等獲有條件配發的香港發售股份數目。如申請人未有提供身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註),其結果將不會顯示。

Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) 身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註)	No. of Shares allotted 獲配發股份數目	Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) 身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註)	No. of Shares allotted 獲配發股份數目
K0814571-76***-7***00***00**	800	P1634325-P4***69	400
K1226924-M4***93	800	P3010213-P8***62	400
K1693522-M9***7	400	P3068408-M5***93	400
K2952610-P7***82	4000	P323815A-78***-7***00***00**	800
K297049A	800	P3336984-M4***56	800
K3415767-M3***99	400	P3453093-M2***81	400
K4223306-P8***67	400	P4567394-61***-1***8-*	400
K572708-CH***ON***IN*	400	P6279302-M2***82	800
K5963435-78***-7***00***00**	1200	P642521A-M5***41	400
K6043380-72***-7***00***00**	800	P7435138-M5***92	400
K7663897-MA***NA***ON*	400	P9536721-M2***90	1200
K832171A-M2***30	400	P960252A-M2***91	400
K8382395-P9***7	800	R0789789-78***-7***00***00**	800
K8911258-A5***65	400	R3387002-P4***40	400
K9141901-68***-8***3-*	400	R4013335-M9***91	400
M195559A-M8***38	400	R4207067-M2***92	400
M1983445-60***-8***3-*	1200	R4288113-JI***WA**	400
M3829923-M4***43	1200	R451315A-76***-7***00***00**	1200
M577291-67***05*	400	R4627341-M5***19	400
M7016021-68***45**	400	R4904841-62***-8***1-*	400
M72943A-A5***65	400	R5455706-M2***42	1200
OS154987-10***49***15***7	400	R7814444-78***-7***00***00**	1200
OS170210-10***02***17***0	400	R8398649	1200
OS172801-10***28***17***1	400	V0675164-76***-7***00***00**	1200
OS188146-10***81***18***6	400	V0743364-72***-7***00***00**	800
OS188159-10***81***18***9	400	V084120A-71***-7***00***00**	800
OS190432-10***04***19***2	400	V1340530-M2***77	1200
OS202407-10***24***20***7	400	W77327594-CM***04***1	400
OS204211-10***42***20***1	400	Y0782368-P8***3	400
OS212483-10***24***21***3	400	Y1753124-78***-7***00***00**	800
OS215822-10***58***21***2	2000	Y2484259-21***27*	800
OS242906-10***29***24***6	400	Y5855754-M2***67	400
OS265586-10***55***26***6	400	Y6371955-M4***42	1200
OS428702-10***87***42***2	400	Z0413225-72***-7***00***00**	800
OS429151-10***91***42***1	400	Z0705447-21***22*	2000
OS526775-10***67***52***5	400	Z1197844-72***-7***00***00**	1200
OS530499-10***04***53***9	400	Z3990207-76***-7***00***00**	800
OS578348-10***83***57***8	400	Z5571066-21***10*	1200
OS578792-10***87***57***2	400	Z5575789-77***-7***00***00**	1200
OS711443-10***14***71***3	800	Z6139621-68***-7***1-*	400
OS718443-10***84***71***3	400	Z6264930-71***-7***00***00**	800
OS755622-10***56***75***2	400	Z658787A-73***-7***00***00**	1200
OS926329-10***63***92***9	400	Z6716149-A3***58	400
OS927753-10***77***92***3	400	Z7061863-M4***34	400
OS929480-10***94***92***0	400	Z7707917-M5***65	400
OS931508-10***15***93***8	400	Z8460575-77***-7***00***00**	800
OS933869-10***38***93***9	400	Z9215043-M5***43	400
P1634317-P4***26	400		